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From:  
Sent: vrijdag 24 mei 2019 10:19 
To: @minbuza.nl> 
Subject: FW: Wie is de Mol? URGENT 

From: @idtv.nl> 
Sent: vrijdag 24 mei 2019 00:29 
To: @minbuza.nl> 
Cc: @minbuza.nl> 
Subject: Re: Wie is de Mol? URGENT 

Hoi , 

In navolging van ons gesprek  vanmiddag. Er zijn inmiddels wat ontwikkelingen. De lokale 
overheid hier heeft mij verzekerd dat het niet zo een probleem hoeft te zijn en ik heb samen met hen 
morgenochtend een afspraak op het politiebureau van Sanmenxia. Waarschijnlijk zal daar weer iets 
nieuws uitvloeien. 

In de tussentijd de gegevens waarom je vroeg. Laten we morgen gedurende de dag even bellen zodra we 
meer weten. Het telefoonnummer van mijn locale liaison  is . 

Kopie visum: 
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Contactgegevens van politiebureau Luoyang zijn er niet. Mijn collega’s zijn hier geweest: 
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Mijn Chinese nummer , Nederlandse nummer . Ook heb ik WeChat: 
 

Bij voorbaat dank, 

 

Van: "  [PEK]" @minbuza.nl> 
Datum: dinsdag 8 januari 2019 om 22:54 
Aan: @idtv.nl> 
CC: @idtv.nl> 
Onderwerp: RE: 1e researchreis - WIDM 

Beste , 

Alsnog de beste wensen voor 2019, dat het maar een vruchtbaar jaar mogen zijn! 

Wat goed om te zien dat jullie op hoog niveau ontvangen zijn. Inderdaad zijn relaties zeer belangrijk 
in China en is dat het begin om verder te komen met jullie WIDM project.  

 
. Het draait allemaal om blijven uitleggen 

dat die , authentieke en verlaten locaties juist key zijn voor jullie en het mooiste beeld 
van China geven. Het gaat bij de Chinese kant namelijk allemaal om een beeld naar buiten te geven 
van een modern China, daar zal hun grootste probleem zitten dat ze bang zijn dat die speciale 
locatie een ‘verkeerd’ beeld van China geven. Maar ik heb er alle vertrouwen in dat het gaat lukken. 

De vervuiling is inderdaad het hevigst in de wintermaanden als er flink gestookt, in het voor en 
najaar zijn de luchten het best! 

 
 Ik ben echter nog steeds met China bezig, maar nu 

vanuit Den Haag . 
Ik heb jullie ‘dossier’ m.b.t. mogelijke aankomende issues rond visa overgedragen aan mijn nieuwe 
collega: @minbuza.nl ) en voor het eventuele ondersteunende verhaal 
bij @minbuza.nl ) beiden 
zijn zich zeer bewust van de geheimhoudingsplicht. Bij een volgend bezoek zal  jullie graag 
even ontmoeten, hij weet ervan. 

Als jullie het fijn vinden kan ik vanzelfsprekend vanuit Den Haag blijven meedenken rond de visa 
problemen, ik ben je nog een kop koffie schuldig en China laat me niet los 

Hartelijke groet en fijn dat het zo’n goede aftrap was! 

 

From: @idtv.nl> 
Sent: vrijdag 21 december 2018 14:26 
To: @minbuza.nl> 
Cc: @idtv.nl> 
Subject: Re: 1e researchreis - WIDM 

Beste  

Hoop alles goed en gezond. 
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Overschie 176 
1062 XK Amsterdam 

Plan route naar IDTV 
<image004.png> www.idtv.nl 

Van: @idtv.nl> 
Datum: dinsdag 4 december 2018 om 12:52 
Aan: @minbuza.nl> 
Onderwerp: Fwd: 1e researchreis - WIDM 

Hoi , 

Hierbij nogmaals de mail. 
Bijzonder bedankt voor je steun en het feit dat we op jullie overheid apparaat kunnen 
leunen indien het nodig wordt. Dat geeft een enorm geruststellend gevoel. 

Tot spoedig. Ik hou je op de hoogte van de ontwikkelingen. 

Groetjes  

Verstuurd vanaf mijn iPhone 

Begin doorgestuurd bericht: 

Van: @idtv.nl> 
Datum: 30 november 2018 om 18:54:17 GMT+8 
Aan: @minbuza.nl> 
Kopie: @idtv.nl> 
Onderwerp: 1e researchreis - WIDM 

Beste  

Op 3 oktober hebben we elkaar ontmoet bij Dudok in Den Haag. 
Zoals beloofd even een korte update over de aanstaande reis naar Henan, China. 

We zullen de reis met 3 personen maken;  
 

In tegenstelling tot een eerder plan zal  niet meereizen. Deze eerste 
reis staat geheel in het teken van kennismaking. 
We maken algemeen kennis met het land, de cultuur, manier van werken / 
communiceren en waarschijnlijk met veel mensen. Vooralsnog staan er 3 meetings 
gepland  Ik schat in dat het vooralsnog niet 
nodig is dat er iemand vanuit jullie bij is. Er blijken nog volop reorganisaties gaande 
te zijn en daarom denk ik dat we met interim mensen te maken hebben. Wel zijn we 
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